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KRAJEVNA SKUPNOST ZABUKOVJE 
Zabukovje nad Sevnico 5 
8292 ZABUKOVJE 
 
Številka: 031-0013/2022 
Datum: 17. 3. 2023 

Zapisnik 
4. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Zabukovje 

z dne 17.3.2023 ob 18. uri v sejni sobi KS Zabukovje 
 
Prisotni člani sveta: Branko Klenovšek, Polonca Seničar, Martina Gorjup, Mitja Motore, 
Janko Žveglič, Vid Špec, Ivan Puc; 
 
Odsotni člani sveta: / 
 
Ostali prisotni:  
Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica 
Marjetka Flisek, referentka za krajevne skupnosti, 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 
 
Sejo vodi Ivan Puc, predsednik Sveta Krajevne skupnosti Zabukovje. 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda  

 
Predsednik uvodoma pozdravi župana in  člane sveta. Predstavi predlog dnevnega reda ter 
ga poda v razpravo in potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2.   Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje sveta z dne 20. 1. 2023, 
3.   Obravnava in potrditev zaključnega računa za leto 2022, 
4.   Javni razpis za sofinanciranje dejavnosti društev, ki so registrirana in delujejo na območju 
      krajevne skupnosti Zabukovje za leto 2023, 
5.   Pregled vlog in dopisov, 
6.   Pregled smernic in delovanja občine v proračunskem obdobju 2023  
      (župan Občine Sevnica) 
7.   Razno.  
 
Ob začetku seje je prisotnih 7 (od 7) članov Sveta KS Zabukovje. Svet KS Zabukovje je 
sklepčen.  
 
SKLEP:  
Svet je sprejel predlagani dnevni red za 4. redno sejo Sveta KS Zabukovje.  
Izid glasovanja: za 7, proti 0 (prisotnih 7)  
Sklep je sprejet.  

 
2. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje sveta z dne 20.1.2023 

 
Predsednik pove, da so zapisnik vsi predhodno prejeli. Predstavi obravnavano tematiko 
prejšnje seje. Opravljen je bil sestanek z direktorjem podjetja Gradnje d.o.o.. V letu 2023 KS 
Zabukovje razpolaga s 1000 m3 gramoza za potrebe urejevanja javnih poti. Pričakuje se 
obračun za izvedeno zimsko službo. Po razgovoru s predstavnikom podjetja Komunala d.o.o. 
znaša ta okvirno 170 do 200 ur. Predsednik omeni, da je prejel fotografije stanovanjske hiše 
Papež, ki je popokala. Župan pove, da se v primeru ogroženosti stanovanjskih objektov 
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vedno iz naslova zaščite in reševanja takoj napoti ustreznega strokovnjaka. Za izpostavljeno 
zadevo je potrebna strokovna opredelitev. 
 
Predsednik poda zapisnik v razpravo. 
Razprave ni. 
 
SKLEP:  
Svet KS Zabukovje potrjuje zapisnik 3. redne seje sveta z dne 17.3.2023 
Izid glasovanja: za 7, proti 0 (prisotnih 7)  
Sklep je sprejet. 

 
3.Obravna in potrditev zaključnega računa za leto 2022 

 
Gradivo so člani sveta prejeli skupaj z vabilom na svoje elektronske naslove. Predsednik 
predstavi realizacijo v letu 2022 po posameznih postavkah. Prihodkovna stran znaša 
96.806,16 eur, odhodkovna stran pa 90.082,34. Stanje denarnih sredstev na poslovnem 
računu na dan 31.12.2022 znaša 7.323,78.  
Predsednik poda gradivo v razpravo. Ugotovi se napaka pri zapisu realizacije na postavki 

13090 izvedba vzdrževalnih del na jp Špan – Puc je napačna. Pravilno je JP Špan – Požun. 
 
Razprave ni. 
 
SKLEP:  
Svet Krajevne skupnosti Zabukovje se je na svoji 4. redni seji dne, 17. 3. 2023 seznanil 
z dokumenti zaključnega računa Krajevne skupnosti Zabukovje za leto 2023 in 
predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica, da ga sprejme.  
Izid glasovanja: za 7, proti 0 (prisotnih 7)  
Sklep je sprejet. 
 

4. Javni razpis za sofinanciranje dejavnosti društev, ki so registrirana in delujejo 
na območju krajevne skupnosti Zabukovje za leto 2023 

 
 
Predsednik članom sveta predstavi vsebino razpisa za sofinanciranje društev. Župan 
obrazloži postopek javnega razpisa. Predlaga se komisija za pregled vlog in točkovanje v 
sestavi Polonca Seničar, Branko Klenovšek in Martina Gorjup. Javni razpis bo objavljen 
20.3.2023. Razpisana sredstva znašajo 4.400,00 EUR. Referentka za KS poskrbi za objavo 
razpisa na spletni strani KS Zabukovje in informiranje društev delujočih na območju KS 
Zabukovje. Potrebno je pozvati društva k oddaji poročil za leto 2022.  
 
SKLEP:  
Svet Krajevne skupnosti Zabukovje se je na svoji 4. redni seji seznanil z vsebino 
javnega razpisa za sofinanciranje dejavnosti društev, ki so registrirana in delujejo na 
območju krajevne skupnost Zabukovje za leto 2023. 
Izid glasovanja: za 7, proti 0 (prisotnih 7)  
Sklep je sprejet. 
 

5. Pregled vlog in dopisov 
 
Predsednik predstavi prispelo vlogo Lovske družine Zabukovje s prošnjo za finančno pomoč. 
Med člani sveta in županom poteka razprava. Sofinanciranje krajevne skupnosti ni 
namenjeno za lovski turizem. Društvo se lahko prijavi na razpis pod pogojem, da s svojim 
delom posredno promovirajo krajevno skupnost, prispevajo v korist krajanov, bodisi na 
področju športa, družbeno kulturne dejavnosti, kreativnih dejavnosti, na področju ohranjanja 
podeželja in običajev, humanitarnih ter ostalih področjih.  
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6. Pregled smernic in delovanja občine v proračunskem obdobju 2023 

(župan Občine Sevnica) 
 
Predsednik preda besedo Županu občine Sevnica, ki uvodoma pove, da je proračun Občine 
Sevnica sprejet in sledi potrebnim ciljem zagotavljanja zakonskih nalog občine za kvalitetno 
življenje občanov in zagotavljanje investicijskih programov.  

- V letošnjem letu se zaključuje investicija dograditve osnovne šole na Blanci, zato je 
pričakovano, da bodo kapacitete za vpis v vrtec zadostne.  

- Z izvajanjem osnovnošolskega programa in šolskih prevozov ni posebnih težav.  
- Izvajanje socialnih zadev poteka nemoteno. Skrb za starejše se vrši s storitvijo 

pomoči na domu in zagotavljanjem domske oskrbe. V prihodnosti je načrtovana 
gradnja doma za starejše na Hrastih, ki je projekt Ministrstva za dom, družino, 
socialne zadeve in enake možnosti 

- Posamezne investicije in posamezni ukrepi, ki se navezujejo na KS Zabukovje so: 
 Javni razpis za sofinanciranje programov in projektov na področju ljubiteljske 

kulturne dejavnosti v občini Sevnica v letu 2023 (je v teku); 
 Javni razpis za sofinanciranje izvajalcev letnega programa športa v Občini 

Sevnica v letu 2023 (je že potekel);  
 Javni razpis za sofinanciranje ukrepov ohranjanja in spodbujanja razvoja 

kmetijstva in podeželja v občini Sevnica za leto 2023 (je v teku); 
 Javni razpis za sofinanciranje turističnih prireditev v občini Sevnica za leto 

2023 (je v teku); 
 Javni razpis zbiranja predlogov za sofinanciranje programov na področju 

socialnega in zdravstvenega varstva v Občini Sevnica v letu 2023 (je v teku); 
 Občina Sevnica in KS skrbita za izvajanje društvene dejavnosti tudi preko 

zagotavljanja prostorov in  pokrivanja obratovalnih stroškov prostorov. 
 Občina Sevnica objavlja tudi javni razpis za sofinanciranje nakupa in vgradnje 

malih komunalnih čistilnih naprav ter izvedbo individualnih kanalizacijskih 
priključkov na javno kanalizacijo v Občini Sevnica; 

 Na vodooskrbnih sistemih se izvajajo ukrepi posodobitve; interese po 
priključitvah na javni vodovodni sistem je potrebno posredovati pristojnim 
službam Komunale in Občine Sevnica.  

 V preteklem letu se je izvedla rekonstrukcija lokalne ceste Metni Vrh proti 
Sevnici. V letošnjem letu je predvidena ureditev od Padeža proti Zabukovju. 
Raziskave na posedanju zemljišča v Zabukovju tečejo. Sanacijski ukrepi so 
predvideni tudi na cestah Podvrh proti Pokleku in Podvrh proti Lončarjevemu 
Dolu, tudi iz naslova koriščenja kamnoloma.  

 V letu 2022 sta krajevna skupnost in Občina Sevnica podale smernice oz. 
pogoje, katere je potrebno upoštevati pri pripravi občinskega podrobnega 
prostorskega načrta za širitev in sanacijo kamnoloma Zabukovje-Podvrh. 
Pripravljavec OPPN se mora do zahtev opredeliti in sprejeti potrebne ukrepe. 
Ko bo gradivo za OPPN pripravljeno, bo ponovno izvedene javna obravnava. 
Takrat boo zelo pomembno, da se krajani primerno vključijo z vprašanji in 
pomisleki glede delovanja kamnoloma.  

 Sanacija plazov in usadov so stalni ukrepi, ki se izvajajo tekoče. Občina 
Sevnica in Krajevna skupnost Zabukovje bosta v tekočem letu uredili propust 
na Vranju. 

 Ukrep Direkcije RS za vode  je ureditev potoka v Stržišču (od Žvegliča 
navzdol). 

 Posebnih urejevanje na pokopališču v Zabukovju ni predvidenih. Pogovori so 
potekali glede možnosti ureditve travnatega parkirišča. Na pokopališču v  
Podgorju je predvidena ureditev škarpe.  

 Vlaganje pobud za 10. spremembe občinskega prostorskega načrta Občine 
Sevnica so formalno zaključene. Sprejemajo se še urgentne vloge. Vezano na 
OPN župan pove, da so v postopek vključene tudi športne površine pri 
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gasilskem domu. Letošnji plan ureditev pri gasilskem domu je asfaltiranje 
dvorišča.  

 Vzdrževanje cestne infrastrukture poteka tekoče skladno s finančno 
zmožnostjo. V lanskem in letošnjem letu je velik del proračunskih sredstev 
namenjen gradnji šol.  

 
Župan pozove k podaji vprašanj.  
 
Ivan Puc sprašuje kakšno je stanje projekta gradnje mostu na Log. Župan pove, da je to 
projekt Ministrstva za promet. Projektna dokumentacija za izvedbo del je tik pred zaključkom. 
V teku so postopki pridobivanja zemljišč. Velik del zemljišč je že odkupljen. Interes Občine 
Sevnica in Direkcije za ceste je, da bi se most gradil iz kohezijskih sredstev, ker kohezijska 
politika predvideva ukinitev tri nivojskih prehodov. V letu 2023 ali 2024 se predvidevajo 
postopki za izbor izvajalca. Z izgradnjo mostu na Log se bo Sevnica zaprla za tovorni 
promet. Direkcija RS za infrastrukturo načrtuje ureditev širšega območja Železniške postaje 
Sevnica, ki med drugim obsegajo gradnjo nove nadkrite peronske infrastrukture, gradnjo 
izven nivojskega dostopa na peronsko infrastrukturo pod vsemi postajnimi tiri in gradnjo 
novega podvoza z navezovalno cesto. V planu je tudi nadgradnja železniške proge na 
odseku železniške proge Dobova-Zidani Most. 
 
Župan pove, da je potrebna ureditev ceste Komorivc – Čanje, ki je skupen projekt  KS 
Zabukovje, KS Blance in Občine Sevnica.  
 
Vid Špec sprašuje glede časovnice končanja postopka spremembe OPN, ki zajema tudi 
lokacijo predvidenega igrišča. Župan pove, da se pričakuje v roku cca treh let.  
 
Martina Gorjup sprašuje kdaj bodo potekale aktivnosti za organizacijo šolskega prevoza s 
kombiji. Župan pove, da je naloga šol, da pripravijo potrebe in razpored prevozov (seznam 
učencev, razdalje,…). V maju se predvideva javni razpis za izbor izvajalca.  
 
Vid Špec izpostavi problematiko glede onesnaženosti okolja zaradi nabiralništva po 
gozdovih. Smiselno bi bilo postaviti opozorilne table.  
 
Branko Klenovšek sprašuje kaj je predvidena ureditev dvojnega ovinka v izmeri cca 150 m 
na cesti Mrzla Planina - Stranje. Predlaga vsaj ureditev odvodnjavanja od kamnoloma do 
klanca. Župan predlaga, da se v tekočem letu uredijo odmere in najnujnejša ureditev.  
 
V nadaljevanju poteka razprava glede najnujnejših ureditvah na cestni infrastrukturi, cestnih 
odmerah, težavah glede pluženja v kateri so sodelovali, predsednik, župan, Branko 
Klenovšek, Martina Gorjup, Janko Žveglič, Vid Špec.  
Izpostavljene so bile naslednje težave: 

- Širitev dela ceste Metni Vrh – Zabukovje od križišča (Zinka Krajnc) do kmetije Mirt 
Miha, 

- Sanacija udarnih jam, ki so nastale iz naslova gradnje vodovoda na cesti Metni Vrh - 
Zabukovje; 

- Sanacija udarnih jam proti Skalici; 
- Nedokončanje odmere v Podgorju; 
- Predstavljena je bila težava Kunšek Dušana s prošnjo sanacije škode, ki je nastala na 

njegovem zemljišču zaradi pluženja.  
 

Ad 7 
Razno 

 
Predsednik izpostavi neurejen ekološki otok v Trnovcu, ki je lociran pri avtobusni postaji. 
Skladno s terenskim ogledom in posvetu s pristojnimi službami Komunale Sevnica je 
predlog, da se ekološki prestavi na drugo stran cestišča.  
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V nadaljevanju predsednik izpostavi potrebnost postavitve varovalne ograje na cesti v 
Stržišču proti Motoretu.  
 
Z Bojanom Kostevcem so potekali razgovoru glede postavitev klopic na pokopališču in pred 
večnamenskim domom. Pri večnamenskem domu bi se postavil pitnik. Predsednik vztraja, 
da se na vsako postavljeno klopco postavi en zabojnik za smeti. Obljubljenih je 6 klopic.  
 
Predsednik opozori glede posedanja ceste pri Kobalu in v Dobjem.  
Do konca meseca marca je rok za oddajo pobud glede Hidronima (poimenovanje 
vodotokov).  
V aprilu se organizira čistilna akcija.  
 
Janko Žveglič pove, da je podjetje Sava avto zaprosilo za uporabo dvorane za namen 
tehničnih pregledov.  
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Zabukovje se strinja, da se uporaba prostorov za namen 
tehničnih pregledov zaračuna po veljavnem ceniku.  
Izid glasovanja: za 6, proti 0 (prisotnih 6)  
Sklep je sprejet. 
 
Predsednik pove, da se bo uredil most pri Krajncu v Vranju v sodelovanju krajevne skupnosti 
in Občine Sevnica. Predsednik predlaga, da se vzporedno uredi tudi drugi most.  
 
Potrebno je pridobiti ponudbo za drsna vrata za zaščito stopnišča v večnamenskem domu 
Zabukovje.   
 
Zamenjano je ogledalo za Metni Vrh. 
 
Turistično društvo Zabukovje bo začelo ponovno delovati. 26.4.2023 je sklican občni zbor 
društva.  
 
Seja je bila zaključena ob 19.37.   
 
 
 
Zapisala: 
Marjetka Flisek, referentka za KS 
 
 

Ivan Puc 
predsednik Sveta Krajevne skupnosti Zabukovje 

 
 
 


